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Districte de Ciutat Vella 

ACTA 

HELENA BOVÉ  GABELLA 

CARME CASTELLS  Amics de Plaça Sant Just 

TERESA CAJA           As. Veïns i comerciants Avinyó 

CÉSAR POZO   AAVV Magdalenes 

MERCEDES PEREZ SANCHEZ   Biblioteca Andreu Nin. Gòtic. 

TERESA ROCA  AFA- Baixeras 

BLANCA BARBERO   VEÏNA c/ Avinyó 

AGUSTI SEGUÍ                      VEÍ 

CRISTINA MOLINA                VEÏNA C/ Sobrediel 

DIEGO Schvarzstein             AAVV-Gòtic. La negreta.    

ALBERT SANCHO                 Conseller barri Gòtic. BCN-Comú. 

JOSEP Mª JULIÀ  Conseller del grup CD 

JÚLIA  BAREA   Consellera del grup municipal Ciutadans 

JORDI BORDAS  Conseller del grup municipal UxB-ERC 

MARIONA BUXADÉ  Tècnica del barri Gòtic 

 

Participants que excusen la seva assistència 

Nom i cognoms Entitat 
Jordi Rabassa  Conseller Tècnic Districte C. Vella. 

Comissió de Seguiment del Consell de Barri del Gòtic 

 
Data: 14 de setembre de 
2016 

Hora: 19 h 

 Lloc: Sala Consellers (c/Regomir  3) 

Participants 
Nom i cognoms Entitat 
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Districte de Ciutat Vella 

 

Ordre dia 
Preparació del contingut del Consell de Barri Gòtic del dia 6 d’octubre. 

Documentació que s’entrega:  

Acta darrera consell de barri Gòtic, ressaltant-ne els compromisos. 

Graella seguiment acords /compromisos del Consell de barri. 

Temes tractats 
 

1.-Seguiment de la graella de propostes. 

L’Albert Sancho fa una breu lectura de la graella. Explica quina és la finalitat de la 
graella. S’ha ressaltat en cursiva i lila el contingut nou. S’ha extret de la graella aquells 
compromisos que ja s’han efectuat.   

Informa que a finals d’any hi haurà un consell de barri on es retornaran totes les 
propostes fetes anuals  i el seu estat, Consell “ Escombra “. 

 S’està plantejant de fer un format de graella-seguiment més pràctic. 

 

2.- Proposta temes a debatre pel consell de barri gòtic del 6 d’octubre. 

El Conseller Albert Sancho proposa com a tema a tractar el Retorn avaluació del pla 
d’estiu, es un tema vinculat a l’anterior consell i cal donar la informació de com s’ha 
dut a terme.  

Teresa Caja informa que va participar de les taules setmanals del pla d’estiu. Ha 
establert contactes directes amb responsables de neteja, agents cívics i MMEE amb els 
quals ha passejat pel barri indicant in situ quines eren les problemàtiques segons el 
seu parer.  

Es té la percepció de que les terrasses han duplicat el numero de taules. Els agents 
cívics  no tenen autoritat com per fer complir la normativa. S’ha de cercar una altre 
alternativa per aquest tema.  

Albert informa que en les reunions setmanals del pla d’estiu el representant dels 
agents cívics exposava tot el que s’havia detectat i se li comunicava a la GUB per tal de 
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Districte de Ciutat Vella 

que actues segons les seves competències. S’explica les dificultats de fer complir la 
normativa per la manca de dotació policial.  

Merce Perez: demana informació en referència que contempla la normativa a nivell de 
sancions pels establiments que excedeixen la llicencia de terrasses. 

Albert Sancho: S’està aplicant la normativa aprovada l’any 2013. Es pot informar en el 
proper consell de quin tipus de sancions es pot fer davant l’incompliment de la 
normativa de terrasses, i en quins s’ha d’esperar a la nova ordenació.  

S’exposa la idea generalitzada de que la normativa vigent no s’està complint i que el 
districte hauria de ser més contundent amb aquest tema, retirant licencia de terrasses 
per incompliment. 

Jordi Bordas:  Pregunta si els informes dels agents cívics són vinculants. 

Albert informa de nou que la informació es passa a la GUB i aquesta actua dins les 
seves possibilitats. Informa que s’ha reforçat la intervenció a ciutat Vella amb 100 
Guardia urbà més.??? Explica que en especial s’ha intervingut en el carrer Escudellers. 

Diverses veïns manifesten que la GUB no respon a les peticions d’intervenció amb 
terrases, sovint la resposta es que el veí ha de denunciar al Districte. 

Albert Sancho:  S’ha donat la consigna a la GUB que era prioritari durant l’estiu el tema 
de les terrasses, objectes que ocupen de forma il·legal la via pública tant de bars com 
de comerços (en especial les bicicletes).  La GUB te l’obligació de fer denuncies i de 
sancionar d’ofici. 

En referència a les sessions de participació de reordenació de  terrasses, es demana 
que es faci difusió de les sessions setmanals , i no diàries   com ara. El barri no es 
gaire extens i hi ha veïns que voldrien participar i tenir la informació de totes. Ara 
només arriba als veïns vinculats a la plaça en qüestió.  

Proposta de temes: 

Es fa la lectura dels temes que s’havien proposat en comissions de seguiment anteriors 
pendents de tractar. 

-Desaparició del comerç de proximitat; Deficiències de l’espai públic; Veïns amb 
problemes de mobilitat; Soroll nocturn; Via laietana; Neteja; La llotja. 
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Districte de Ciutat Vella 

Nous: 

1- Locals per a urinaris públics. Es recorda el compromís que es va prendre al 
respecte.  

Albert informa que des del Pla de desenvolupament econòmic s’està treballant sobre la 
possibilitat d’obrir locals tancats i promoure la inserció laboral.  

Mercè Pérez: Davant biblioteca hi ha WC públic. Segons el seu parer està infrautilitzat. 
Hi manca senyalització. Caldria ampliar horari, obrint a les 10:00h. del matí i no a les 
14:00h.  

El WC públic de la plaça Sant Miquel s’hauria de senyalitzar. Es manifesta la idea 
generalitzada de que s’hauria de senyalitzar i difondre més tots els WC públics.  

2-Ordenació de Terrasses i us de l’espai públic.  Explicar el procés, informar de 
les terrasses que estan reordenant-se,  així com clarificar els dubtes que es tenen 
sobre aquest tema parlat al principi de la reunió. 

3.-Neteja.  Albert exposa que es farà una segona convocatòria més oberta a mitjans 
de novembre amb els responsables de neteja. Ja hi haurà un espai diferenciat per a 
tractar el tema.  Informa també que en el pla de desenvolupament econòmic es 
planteja generar llocs de treball reforçant la neteja en punts calents del barri.  També 
explica que en la pròxima contractació amb el servei de neteja es demanarà que 
s’incloguin camions de neteja a pressió. 

L’AFA Baixeras demana que se la convoqui en aquesta reunió especifica de neteja.   

4.-Senyaletica i mobilitat 

5.-Espais verds i de joc al Gòtic.  Convidar a Parcs i Jardins per saber la cura que fa 
dels espais verds del barri. Poder proposar la reurbantizació d’algun espai incloent-hi 
més espai verd. 

5.-Paissatge Urbà. L’excés de rètols i senyals lluminoses. 

 

Merce Perez: Es demana que hi hagi un retorn més clar de les propostes i dels 
resultats de la participació, sinó les persones acabaran decebent-se i deixnat de 
participar. S’ha de treballar millor la comunicació amb el ciutadà, explicar el que es fa. 
“Si es posa una etiqueta, s’ha de vendre”. 
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Albert: la idea de la graella es aquesta, reconeix però que es feixuga i que s’ha de 
millorar.  

Helena: Pregunta si els infants poden participar en el consell de barri. Treballaran des 
de l’entitat proposes relacionades amb el tema i igual vé algun portaveu a fer-les 
saber.   

Es valora molt positivament la iniciativa.  

 

TEMA ACORDAT A TREBALLAR: 

ESPAIS VERDS I DE JOC EN EL GOTIC. 

 

PROPER CONSELL DE BARRI: 19:00H. EL  6 D’OCTUBRE A L’ESCOLA 
DRASSANES ( CARRER NOU DE SANT FRANCESC 11).  

 S’aixeca la sessió a les 20:30h.  

 

 

 

 

 


